

## RILM News/Nouvelles

The RILM committee is pleased to welcome new member, Claude Beaudry, music librarian at the Université Laval library. Claude has been submitting abstracts for the French language music journals: *Cahiers de l'ARMuQ*, *Circuit* and *Recherche en éducation musicale au Québec*. As well, Claude will monitor the Laval music dissertations for potential RILM submissions. His contribution to RILM over the past few months has been significant and this work is much appreciated. A special thanks also to Laval RILM volunteer, retired professor Juliette Bourassa.

We would also like to thank Carleton University music student, Erin Dustan for her volunteer work during the Fall semester. Erin has chosen to submit RILM abstracts for the English language music journals as part of her practicum course credit at Carleton. Her efforts have substantially reduced the accumulated backlog of abstracts.

Le comité RILM est heureux de souhaiter la bienvenue à Claude Beaudry, bibliothécaire de musique à la bibliothèque de l'Université Laval. Membre du Comité depuis quelques mois déjà, Claude prépare des résumés analytiques pour les périodiques musicaux de langue française suivants: *Cahiers de l'ARMuQ*, *Circuit* et *Recherche en éducation musicale au Québec*. Il se charge également d'identifier parmi les thèses en musique présentées à Laval celles qui devraient être recensées dans RILM. Sa contribution à RILM au cours des derniers mois a été importante et très appréciée. Des remerciements spéciaux doivent être adressés à une autre bénévole de Laval, le professeur à la retraite Juliette Bourassa.

Nous désirons également remercier Erin Dustan, étudiante en musique à l'Université Carleton, pour le travail bénévole qu'elle a accompli durant le trimestre d'automne. Pour son stage crédité à Carleton, Erin a choisi de préparer des résumés pour RILM et a ainsi contribué à réduire de façon substantielle l'arriéré de résumés à préparer.

*Lisa Emberson  
Chair/Présidente  
RILM Canada*

